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Tomasz Kulinicz 
Przewodniczący Zarządu  
Powiatu w Goleniowie  

 

Wnioski i interpelacje zgłoszone 
 na posiedzeniu XII sesji 

 Rady Powiatu w Goleniowie 
 w dniu 19 maja 2016 r.   

 

BR.0003.34.2016.AO                                                            Goleniów, dnia 24 maja 2016 r.  

 

1. Radny Józef Korkosz wniósł o odświeżenie ścian (pomalowanie) w czasie trwania 
wakacji w sali gimnastycznej LO w Nowogardzie. Radny uczestniczył w uroczystości 
zakończenia roku szkolnego, gdzie godło Polski było umieszczone na odrapanej 
ścianie i taki widok nie należał do przyjemnych, a radnemu było zwyczajnie wstyd.   

2. Radny Czesław Siwek w imieniu działkowiczów oraz Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Maszewie wniósł o umieszczenie w WPI inwestycji polegającej na 
budowie chodnika na odcinku drogi Maszewo – Godowo.     

3. Radny Krzysztof Wasiluk w imieniu mieszkańców Klinisk wniósł o rozwiązanie 
problemu polegającego na braku wystarczającej ilości miejsc parkingowych przy 
szkole w Kliniskach, gdzie na ośmiu miejscach parkingowych zaparkowane są auta 
pracowników szkoły, a rodzice dowożący swoje dzieci do szkoły nie mają gdzie 
bezpiecznie zaparkować i je wysadzić.  

4. Radna Izabela Żabicka zwróciła się o podjęcie działań w ramach bieżącego 

utrzymania dróg powiatowych na odcinkach wyszczególnionych poniżej; 

1) Droga 4135Z Czarnogłowy - Bug, gmina Przybiernów – usunięcie ubytków  

w nawierzchni jezdni oraz wycinka krzewów, 

2) Droga 4269Z Przybiernów-Rzystnowo  - odkrzaczenie poboczy drogi,   
3) Droga 1039Z w miejscowości Włodzisław obok skrzyżowania z drogą gminną 

działką nr 160 i wzdłuż granicy z działką 136 - odkrzaczenie poboczy drogi,  
4) Proszę o zwrócenie uwagi wykonawcy łatającego dziury grysem, aby robili to 

solidnie tzn. nie sypali masy w kałuże wody i lepiej oczyszczali dziury przed 
wsypaniem masy – uwagi wnieśli mieszkańcy gminy Przybiernów, 

5) Proszę o rozważenie regulacji studzienek kanalizacji deszczowej na ul. B 
Chrobrego i Al. Wojska Polskiego w Przybiernowie, część studzienek zapadła się a 
inne wystają poza asfalt, 

6) Droga 4144Z skrzyżowanie kol. Radzanek – droga wojewódzka nr 113, gmina 

Maszewo – usunięcie ubytków nawierzchni jezdni, 

7) Droga 4147Z Nastazin – Dębice, gmina Maszewo – usunięcie ubytków  

w nawierzchni jezdni oraz dokończenie wycinki krzewów, 

8) Droga  4150Z Nastazin - Mokre, gmina Maszewo - usunięcie ubytków w 

nawierzchni jezdni, 
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9) Droga 4149Z Wałkno - Nastazin – w miejscowości Nastazin, gmina Maszewo – 

wycinka krzewów, które zasłaniają oznakowanie drogi, 

10) Droga 4146Z Osina – Węgorzyce, gmina Osina – wycinka krzewów i traw 

wrastających wzdłuż jezdni i odkrzaczanie poboczy, 

11) Droga 4146Z Węgorzyce – Redło, gmina Osina – usunięcie ubytków w 

nawierzchni jezdni, 

12) W jakim dokładnie terminie planowane jest kontynuowanie zadania 

inwestycyjnego etap II polegającego na przebudowie drogi powiatowej 4158 Z  

w miejscowości Osina. 

13) Proszę o spis zgłoszeń nie wymagających pozwolenia na budowę na lokalizację 

tymczasowych obiektów budowlanych na okres 120 dni, które wpłynęły do 

Starosty w latach 2014, 2015, 2016. W spisie należy wskazać informację 

dotyczącą lokalizacji planowanego zamierzenia budowlanego oraz termin 

rozbiórki wraz  

z kopią protokołu z rozbiórki obiektu budowlanego w ramach art. 29 ust.1, 

pkt.12) ustawy Prawo budowlane. 

14) Proszę o spis odmownych decyzji o pozwoleniu na budowę wydanych przez 

Starostę w latach 2014, 2015, 2016. W spisie należy wskazać lokalizację i zakres 

planowanego zamierzenia budowlanego oraz biuro projektowe oraz autora 

dokumentacji budowlanej, która została wymagana w ramach art.33 ust.2 pkt.1) 

ustawy Prawo budowlane. 

5. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o przeniesienie w inne miejsce przystanku dla 
busów na ul. Nowogardzkiej w Goleniowie z uwagi na to, że kiedy bus się na nim 
zatrzymuje inne pojazdy nie mają możliwości wjechania na górny odcinek jezdni. 

6. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł zapytanie na jakim etapie znajdują się podjęte 
działania w kierunku zatrudnienia radiologa na stałe w SCM Sp. z o. o. w Goleniowie, 
ponieważ w dalszym ciągu oczekiwanie na opis zdjęcia, a zwłaszcza w dni 
weekendowe  jest bardzo długie.                                

7. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł zapytanie do Prezesa SCM Sp. z o.o. w Goleniowie  
w jakim celu umawiani są pacjenci do lekarzy specjalistów na daną godzinę skoro 
godziny przyjęć pacjentów nie odpowiadają rzeczywistym godzinom ich przyjęć i 
dochodzi do dużych opóźnień.  

8. Radna Danuta Faryniarz ponowiła zapytania z XI sesji z dnia 14.04.2016 r.  
w sprawie tomografu. Radna stwierdziła, że udzielone odpowiedzi w tej sprawie są  
pełne niejasności, wymijające i pomijające meritum sprawy oraz zasłanianie się 
tajemnicą Spółki.  

Pytania dot. tomografu: 

W związku z nieujawnieniem umowy zawartej przez szpital z firmą, od której 
wydzierżawił on tomograf proszę o odpowiedź na następujące pytania” 
a) Jakie koszty ponosił szpital za dzierżawę tomografu będącego własnością firmy 

Hospital Investment Group Sp. z o.o. z Poznania? 
b) W jakiej wysokości firma Hospital …płaciła czynsz za dzierżawę lokalu? 
c) Jakie koszty poniosła Spółka Hospital w związku z niewywiązywaniem się  

z umowy, będącej podstawą jej zerwania? Jak zapisano to w umowie? 
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d) Ile szpital zarobił na świadczeniu badań tomograficznych i dzierżawie lokalu? 
e) Kto poniósł koszty przygotowania lokalu, który został wyposażony w tomograf, 

jaki był koszt przystosowania pomieszczenia do zainstalowania tomografu i kto 
pokrył te koszty? 

 
Pytania związane z RTG: 

a) Jaki wysoki był koszt nowych monitorów i stacji opisowej dla placówki RTG  
w Szpitalnym Centrum, że nie było ono w stanie udźwignąć ciężaru 
finansowego zakupu tych urządzeń? 

b) Czy pani prezes zabiegała o dofinansowanie zakupu tych urządzeń z budżetu 
powiatu, który chętnie udziela wsparcia Spółce, której jest właścicielem?  

c) Czy przeprowadzono analizę ekonomiczną między kosztami reklamy 
zamówionej na rzecz szpitala w prywatnej gazecie, która była prowadzona 
przez cały miesiąc w październiku 2014 r. (ostatni miesiąc samorządowej 
kampanii wyborczej)  
a kosztem zakupu koniecznych, niezbędnych, podstawowych elementów 
sprzętów RTG, które zalecał Sanepid? Postawienie akcentów na reklamę 
szpitala w momencie, kiedy należało dokonać wyboru między 
funkcjonowaniem jednego  
z podstawowych działów diagnostyki w szpitalu a reklamą usług szpitalnych, 
uważam za co najmniej wątpliwe i nie do końca przemyślane, a nawet 
szkodliwe.  

d) Na jaki okres zawarto umowę na opisywanie zdjęć przez firmę zewnętrzną? 
e) Czy pani prezes bierze pod uwagę powrót do sprawdzonego, starego sposobu 

świadczenia usługi opisywania zdjęć na miejscu w szpitalu, biorąc pod uwagę 
krytyczne uwagi pacjentów niezadowolonych z wydłużenia czasu oczekiwania 
na opis zdjęcia lub jego brak? 

f) Dlaczego opis zdjęć RTG powierzono Spółce Hospital, która nie wywiązała się  
z umowy dot. dzierżawy tomografu, co powinno dyskredytować ją przy 
zawieraniu kolejnej umowy? 

g)  Czy zawarcie umowy na tego typu usługę jest warunkowane potrzebą podjęcia 
procedury przetargowej i czy taki przetarg był ogłoszony?  

9. Radna Danuta Faryniarz zapytała, czy w obecnych warunkach SCM Sp. z o.o.  
w Goleniowie potrzebne jest bardzo drogie urządzenie jakim jest tomograf 
komputerowy. Czy jego zakup nie wpędzi szpitala i powiatu w ślepy zaułek. 
Urządzenie to jest bardzo drogie w eksploatacji oraz w zakresie obsługi medycznej i 
technicznej. Czy jest sporządzona kalkulacja ekonomiczna, czy Skarbnikowi Powiatu 
przedstawiono analizę odnośnie ilości badań, kosztów eksploatacji, wszystkiego co 
jest związane z kosztami związanymi z wykorzystaniem tego drogiego urządzenia 
tak, aby zarobiło ono na siebie. Być może posiadanie tomografu nobilituje i jest na 
pewno chwytem marketingowym ale czy to wystarczy. Sam zakup tego bardzo 
drogiego urządzenia to dopiero początek inwestycji i może to być inwestycja 
nieprzemyślana, która wpędzi powiat w kłopoty finansowe, czy nie lepiej skorzystać z 
tomografu, który znajduje się w odległości 30 km w Szczecinie.  
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10. Radna Danuta Faryniarz wniosła o zaktualizowanie strony internetowej powiatu, 
gdzie znajdują się różne materiały nieaktualne np. Powiatowy Program Pomocy 
Rodzinie w Goleniowie i jest nieporządek w protokołach. 

11. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o uzupełnienie ubytków po zimie na 
drodze powiatowej w miejscowości Budno (przez wieś) a także na drodze w kierunku 
Podańska i wykoszenie poboczy.  

12. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o zwrócenie się do zarządcy drogi 
wojewódzkiej chodzi o przystanki i przejście dla pieszych w miejscowości Budno. 
Dzieci uczęszczające do gimnazjum i szkół ponadgimnazjalnych przebiegają przez 
drogę, na której jest duże natężenie ruchu. Samochody jadące z Maszewa do 
goleniowa bardzo często nie dostosowują prędkości do warunków, co stwarza duże 
zagrożenie dla bezpieczeństwa.              

13. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o wykoszenie poboczy drogi  
w miejscowości Danowo.  
 
       Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                 Kazimierz Ziemba  

 

 

  


























































































































































